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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie Behoorlijk Bestuur voor DH en J betreffende 
hondenbeleid 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op  31 mei 2021 heeft de fractie Behoorlijk Bestuur voor DH en J  onder verwijzing naar artikel 36 van het 
reglement van orde voor de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over het hondenbeleid, 
het antwoord vindt u onder de vraag: 
  

1. Bestaat er inmiddels een beleidsnota voor hondenbeleid in Den Helder? 
>Zo ja, zouden wij die graag van u ontvangen. 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Nee, er is geen beleidsnota over het hondenbeleid in Den Helder. 
 
Alle afspraken over de omgang met honden in de openbare ruimte zijn te vinden op: 
https://www.denhelder.nl/Onderwerpen/Wonen/Honden  
Ook in de APV zijn regels terug te vinden over het uitlaten van honden. 
 
Het college heeft aangegeven zich te willen inspannen om een beleidsnotitie voor honden op te stellen. Dit 
onderwerp is inmiddels genoteerd op de Bestuurlijke Termijn Kalender. 
 

2. Het is onze indruk dat de beslissingen die nu genomen worden erg “hap snap” zijn en niet 
volgens een vastgelegd beleid.  
>Bent u het hiermee eens? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Indien met ‘de beslissingen die nu genomen worden’ gedoeld wordt op de proef in het Timorpark, 
dit is een direct gevolg van de door gemeenteraad aangenomen motie met het verzoek om parken en 
plantsoenen zo veel mogelijk losloopgebied te maken. 
 
Het aanpassen van de drie andere locaties is een update van de kaart, naar aanleiding van aanpassingen in 
de openbare ruimte. 
 

3. Een zeer grote groep bewoners in Den Helder is hondeneigenaar, is er een mogelijkheid 
geweest tot inspraak van deze bewoners? 
>Zo ja, wanneer en zijn daar verslagen over? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: momenteel is er geen beleidswijziging aan de orde. En dus is betrokkenheid van partijen niet aan 
de orde. Zodra het college gaat werken aan een nieuw beleid, krijgen alle belanghebbenden de kans 
betrokken te zijn bij het proces. 
 

4. Het is niet echt makkelijk om de ‘hondengebiedenkaart’ te vinden op de website, en wat wij 
ervan kunnen zien is dit een kaart met groene en rode vlakken. Rood is verboden gebied en 
groen is uitlaatgebied, echter nergens staat vermeld of dit uitlaatgebied ook losloopgebied is. 
Wij vinden deze kaart niet echt makkelijk toegankelijk voor bewoners, denk ook aan de oudere 
bewoner die vaak een hondje heeft.  
>U geeft aan dat u naar een betere manier om te communiceren met bewoners gaat zoeken. 
Kunt u dit op korte termijn realiseren? 
>Zo nee, waarom niet? 

https://www.denhelder.nl/Onderwerpen/Wonen/Honden
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Wanneer kan dit wel zijn gerealiseerd? 
Antwoord: De mogelijke verbetering van de communicatie over de honden uitlaatgebieden is onderdeel van 
het op te stellen hondenbeleid. 
 

5. Kunt u definiëren wat het verschil is tussen een uitlaatgebied en een hondenlosloopgebied? 
Dit is niet duidelijk aangegeven op de kaart. 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Uitlaten van de hond mag op alle plekken in Den Helder, die niet als ‘verboden’ aangegeven zijn. 
Uitlaten van de hond kan aan de lijn of als de hond los loopt. Loslopen mag op de daarvoor aangewezen 
plekken, op de kaart de groene gebieden.  
 
De online “uitlaatkaart” hanteert drie gebieden. De rode vlakken zijn ‘verboden voor honden’ de groene 
vlakken zijn ‘losloopgebied met opruimplicht’, de overige gebieden zijn ‘aanlijnplicht en opruimplicht’. Dit is ook 
aangegeven in de legenda van de kaart. 
 

6. Momenteel staan er nog hier en daar groene bordjes met hondenlosloopgebied, dus dit wekt 
nog meer verwarring bij de hondenbezitter. 
Wij zijn van mening dat het terugplaatsen van de weggehaalde losloopgebied bordjes een 
hoop verwarring zou schelen, daarbij zou je onder het bordje hondenlosloopgebied de regel 
‘met opruimplicht’ kunnen plaatsen. Dit wordt ook in de gemeente Haarlem gedaan. 
>Kunt u zich hierin vinden? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: We zijn terughoudend met het plaatsen van informele borden. Opruimplicht geldt in de gehele 
gemeente, niet alleen in de losloopgebieden. Het plaatsen van een bord met de duiding ‘met opruimplicht’ zou 
impliceren dat de opruimplicht op andere locaties niet geldt. Een bord plaatsen in de openbare ruimte is hier 
dus niet de oplossing.  
 

7. Bij de ‘proef’ Timorpark geeft u aan dat u de communicatie hiermee duidelijker wil maken, 
daarom wordt het hele gebied Timorpark als losloopgebied aangemerkt. Behalve de 
speelplek/weide 
Bent u het met ons eens dat honden geen bordjes kunnen lezen en daardoor ook op de 
>speelplek terechtkomen? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Te allen tijde is de eigenaar of houder van de hond verantwoordelijk voor het gedrag van de hond, 
los, of aan de lijn maakt hierin niet uit. Het is dan ook de verantwoordelijkheid van de eigenaar of houder dat 
de hond zich nooit bevindt in gebieden die voor honden verboden zijn. 
 

8. Afgezien van het feit dat het Timorpark in zijn geheel losloopgebied wordt, blijft van kracht dat 
het op de andere losloopgebieden niet duidelijk is/blijft of het om een losloop of uitlaatgebied 
gaat. Hoe wordt hiermee omgegaan? 
>Dus hoelang duurt de proef? 
>Worden er aanvullend informatie verstrekt aan bewoners wat betreft de andere gebieden? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: De proef in het Timorpark geldt voor één jaar, dus tot eind mei 2022. Uitlaten van de hond mag 
overal, in de hele gemeente geldt een aanlijn- en opruimplicht. Loslopen mag alleen op de aangewezen 
plekken. En een aantal locaties zijn verboden voor honden. Momenteel wordt er geen aanvullende informatie 
verstrekt aan bewoners. Dit zal gebeuren op het moment dat het nieuwe beleid opgesteld en vastgesteld 
wordt. 
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9. U stelt dat het terugplaatsen van bordjes leidt tot verwarring omdat dit niet altijd overeenkomt 
met de online kaart. Echter de online kaart is dermate onduidelijk dat de hondenbezitter 
hierdoor nog meer in verwarring wordt gebracht. Het probleem met verkeerd geplaatste 
bordjes kan zich ook voordoen met bordjes zoals die worden geplaatst rond het Timorpark. 
>Ben u het hier met ons eens? 
>Zo nee, waarom niet? 

Antwoord: Met de proef, waarmee het gehele Timorpark is aangewezen als losloopgebied, volstaat het 
plaatsen van borden bij alle ingangen van het park.  
Wij zijn van mening dat borden niet de enige oplossing zijn voor het helder communiceren over 
losloopgebieden. Met het nieuw te formuleren beleid is de insteek dat de losloopgebieden helder te 
communiceren zijn. Op welke manier dit gaat gebeuren is een uitwerking van het beleid. 
 
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 22 juni 2021 
  
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

J.A. (Jan) de Boer MSc.  
burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

  


